
Protokół Nr 20/16
z obrad XX sesji Rady Gminy Srokowo odbytej w sali galerii Gminnego

Ośrodka Kultury w Srokowie 
w dniu 31 marca 2016r.

Początek posiedzenia – godz. 13.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 17.00  

Radni otrzymali  zawiadomienie o sesji  wraz z materiałami w wymaganym terminie.
Obradom przewodniczył Aleksander Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Srokowo.

Ad. pkt. 1
Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcie XX sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(t.j. Dz. U. z 2015r. poz. 1515)  otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy
Srokowo Aleksander Kamiński.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył posiedzenie XX sesji Rady
Gminy Srokowo, powitał przybyłych gości i radnych.

Pana Franciszka Andruszkiewicza – Wójta Gminy Srokowo,
Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnik Gminy, 
Panią Małgorzatę Chociełowską – Sekretarz Gminy,
Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego,
Pana Marka Olszewskiego – Kierownika Referatu Gospodarki Terenowej w Urzędzie 
Gminy Srokowo,
Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek,
Przewodniczący przywitał zaproszonych gości:
Panią Krystynę Mikulską- Z-cę Dyrektora PUP w Kętrzynie,
Panią  Annę  Sawicką-  przedstawiciela  Parafialnego  Oddziału  Akcji  Katolickiej
w Srokowie,
przedstawicieli Polskiego Czerwonego Krzyża:
Pana  Sławomira  Kowalikowskiego  –  koordynatora  ds.  proekologicznych  PCK
w Olsztynie,
Pana Andrzeja Paczkowskiego – kierownika biura PCK w Kętrzynie,
Kierowników jednostek organizacyjnych: 
Panią Jolantę Niedźwiedzką - Bień – Kierownika GOPS,
Pana Stanisława Kachniarza -Kierownika ZGKiM,  
Pana Janusza Januszewskiego -Dyrektora GOK, 
Panią Jadwigę Zając p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie, 
Pana Dariusza Kowalskiego –Dyrektora Gimnazjum Nr 1 w Srokowie, 
panie i panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w sesji.          
Lista  obecności  radnych  i  zaproszonych  osób  stanowi  załącznik  Nr  1,  2  i  3  do
protokołu.
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński kontynuując posiedzenie
sesji na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11
radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.



Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 
Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 11 gł. 
„za”, 0 gł. „przeciw”,  gł. „wstrzymujących się” został wybrany radny Waldemar 
Obolewicz, kolejny z listy radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy  zamknął pkt. 1 porządku obrad i przed przejściem do
realizacji pkt. 2. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński powiedział,  że  w  dniu
dzisiejszym  odbędzie  się  uroczyste  przekazanie  trzech  rowerów  rehabilitacyjnych
trzykołowych dla  mieszkańców Gminy  Srokowo.  Rowery  zostały  ufundowane  przez
Polski  Czerwony  Krzyż,  którego  przedstawiciele  w  osobach  Pana  Sławomira
Kowalikowskiego - koordynatora ds. proekologicznych PCK w Olsztynie i Pana Andrzej
Paczkowski  kierownik  biura  PCK  w  Kętrzynie  przekażą  zasponsorowane  rowery
następującym  osobom:  Adamowi  Barańskiemu,  Aleksandrowi  Chmielewskiemu
i Patrykowi Halickiemu.

Na obrady sesji Rady Gminy przybyła radna Agnieszka Gajowniczek-stan 12 radnych

 Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zamknął pkt. 1 porządku obrad
i przed przejściem do realizacji pkt. 2. zaprosił wszystkich na ceremonię wręczenia

rowerów, która odbyła się w Sali Widowiskowej GOK w Srokowie. 

Ad. pkt. 2
Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian        
w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poinformował, że porządek
obrad (zał. nr 4) radni otrzymali w ustawowym terminie. Zapytał czy są  wnioski lub
uwagi do porządku obrad?
Radna Agnieszka Gajowniczek zaproponowała przeniesienie pkt 12 na pozycje pkt 7.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Aleksander  Kamiński zaproponował  przegłosowanie
wprowadzenia  do  porządku  obrad  zmiany  polegającej  na  przeniesieniu  pkt  12
porządku obrad jako pkt 7.

Rada Gminy jednogłośnie – 12 gł. „za” przyjęła wprowadzenie zmiany pole-
gającej na przeniesieniu pkt 12 jako pkt 7 w porządku obrad.

Po zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco:

1.  Otwarcie XX sesji Rady Gminy Srokowo.
2.  Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany.
3.  Przyjęcie protokołu z  XVIII i XIX sesji Rady Gminy Srokowo.
4.  Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym.
5.  Interpelacje i zapytania radnych.
6.  Analiza stanu bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości przeciwdziałania
     bezrobociu.



        7.  Przyjęcie protokołu pokontrolnego z gospodarowania gminnym zasobem
             komunalnym w 2015r.

8.  Informacja finansowa i merytoryczna funkcjonowania szkół w Gminie za 2015r.
9.  Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
     Alkoholowych za 2015r.
10.  Raport Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania
     Narkomanii w 2015r.
11. Analiza działań i form promocji w Gminie Srokowo w 2015r.

        12.  Podjęcie uchwał w sprawach:
          12.1. Nadania medalu „Za zasługi dla Gminy Srokowo”.
          12.2. Przyjęcia sprawozdania finansowego za 2015r z działalności Gminnego
                   Ośrodka Kultury w Srokowie. 
          12.3. Uchwalenie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie.
          12.4. Określenia zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w formie
                  usług, pomocy rzeczowej, zasiłków na ekonomiczne usamodzielnienie, 
                  zasiłki okresowe i zasiłki stałe.
          12.5. Zmiany uchwały nr XV/72/15 Rady Gminy Srokowo z dnia 18 grudnia 2015r.
                  w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie  
                  Gminy Srokowo.
          12.6. Określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klas
                   pierwszych publicznych szkół podstawowych oraz do klas pierwszych  
                   publicznych gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina       
                   Srokowo, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły,  
                   określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów  
                   oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium.
          12.7. Przyjęcia przez Radę Gminy oceny aktualności studium uwarunkowań
                  i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy z wieloletnim 
                  programem opracowania planów miejscowych.
         12.8.  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2016-2021.
         12.9.  Budżetu Gminy Srokowo na 2016r.
       13.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
       14.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia.
       15.  Zakończenie obrad XX sesji Rady Gminy Srokowo.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt.2 i przeszedł do  punktu 3 porządku obrad.

Ad. pkt. 3
Przyjęcie protokołu z XVIII i XIX  sesji Rady Gminy Srokowo.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Aleksander  Kamiński poinformował,  że  protokół
z XVIII sesji (zał. nr 6) był do wglądu w biurze Rady Gminy oraz został wyłożony na
pół godziny przed sesją na sali obrad. Stwierdził, iż zapoznał się  z protokołem, który
wiernie odzwierciedla przebieg XVIII sesji z dnia 26 lutego 2016 roku. Przewodniczący
zapytał  radnych  czy  mają  uwagi  do  protokołu.  Wobec  braku  wniosków  i  uwag
Przewodniczący Rady Gminy poddał protokół pod głosowanie, w czasie którego na sali
obrad obecnych było 12 radnych. 

Protokół  został  przyjęty  bez  uwag  i  jednogłośnie  –  12  gł.  „za”,  0  gł.
„przeciw” i 0 gł. „wstrzymujących się”.  



Przewodniczący  Rady  Gminy  Aleksander  Kamiński poinformował,  że  protokół
z XIX sesji nadzwyczajnej (zał. nr 7) był do wglądu w biurze Rady Gminy oraz został
wyłożony  na  pół  godziny  przed  sesją  na  sali  obrad.  Stwierdził,  iż  zapoznał  się
z  protokołem,  który wiernie  odzwierciedla  przebieg  XIX nadzwyczajnej  sesji  z  dnia
29 marca 2016 roku. Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu.
Wobec  braku  wniosków i  uwag  Przewodniczący  Rady  Gminy  poddał  protokół  pod
głosowanie, w czasie którego na sali obrad obecnych było 12 radnych. 

Protokół został przyjęty bez uwag i większością głosów – 11 gł. „za”, 0 gł.
„przeciw” i  1  gł.  „wstrzymujących  się”  (radny nieobecny  na  poprzedniej
sesji).  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt.3 i przeszedł do  punktu 4 porządku obrad.

Ad. pkt. 4
Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Pana Wójta Gminy Srokowo
o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym.

Wójt Gminy Franciszek Andruszkiewicz   powiedział, że w okresie międzysesyjnym od
25 lutego 2016r. do 30 marca 2016r. wydał 12 zarządzeń (zał. nr 8):

1.Zarządzenie  nr 27/16 z dnia 1 marca 2016r. w sprawie uchylenia  zarządzenia  w
sprawie  powierzenia  pełnienia  obowiązków Kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej            w Srokowie.

2. Zarządzenie nr 28/16 z dnia 1 marca 2016r. w sprawie upoważnienia Kierownika
Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Srokowie  do  wydawania  decyzji
administracyjnych z zakresu pomocy społecznej należących do właściwości gminy.

3. Zarządzenie nr 29/16 z dnia 1 marca 2016r. w sprawie upoważnienia Kierownika
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie do podejmowania działań wobec
dłużników alimentacyjnych, prowadzenia postępowania i wydawania w tych sprawach
decyzji oraz do przekazywania  informacji gospodarczej o zobowiązaniach dłużników
alimentacyjnych do biur informacji gospodarczej.

4.  Zarządzenie nr 30/16 z dnia 1 marca 2016r. w sprawie upoważnienia Kierownika
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Srokowie do prowadzenia  postepowań w
sprawach świadczeń rodzinnych oraz do wydawania decyzji w tych sprawach.

5.  Zarządzenie nr 31/16 z dnia 1 marca 2016r. w sprawie upoważnienia Kierownika
Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Srokowie  do  prowadzenia  postępowań  i
wydawania decyzji administracyjnych w sprawach zasiłków dla opiekunów.

6.  Zarządzenie nr 32/16 z dnia 1 marca 2016r. w sprawie upoważnienia Kierownika
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie do prowadzenia spraw związanych
z realizacją rządowego programu dla rodzin wielodzietnych.



7.  Zarządzenie nr 33/16 z dnia 7 marca 2016r. w sprawie upoważnienia pracownika
Urzędu Gminy Srokowo do wydawania  decyzji  administracyjnych w indywidualnych
sprawach               z zakresu administracji publicznej w imieniu wójta.

8.  Zarządzenie nr 34/16 z dnia 7 marca  2016r. w sprawie upoważnienia kierownika
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie do prowadzenia postepowania w
sprawach świadczeń z funduszu alimentacyjnego oraz do wydawania w tych sprawach
decyzji.

9.  Zarządzenie nr 35/16 z dnia 7 marca 2016r. w sprawie upoważnienia pracownika
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie do podejmowania działań wobec
dłużników  alimentacyjnych  i  prowadzenia  postępowania  w  tych  sprawach  oraz  do
prowadzenia postepowania w sprawach świadczeń z funduszu alimentacyjnego.

10. Zarządzenie nr 36/16 z dnia 7 marca 2016r. w sprawie upoważnienia pracownika
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie do prowadzenia postępowania w
sprawie świadczeń rodzinnych.

11.  Zarządzenie  nr  37/16  z  dnia  7  marca  2016r. w  sprawie  organizacji  i
funkcjonowania  stałego  dyżuru  w  Urzędzie  Gminy  w  Srokowie  na  potrzeby
podwyższenia gotowości obronnej państwa.

12. Zarządzenie nr 38/16 z dnia 14 marca 2016r. w sprawie wyboru ofert na realizację
zadań publicznych.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  zapytał czy są pytania do złożonej
informacji,  a w związku z ich brakiem pytań zamknął pkt. 4 i przeszedł do punktu
5 porządku obrad.

Ad. pkt. 5
Interpelacje i zapytania radnych

Przewodniczący  Rady  Gminy  Aleksander  Kamiński poprosił  o  składanie  interpelacji
i zapytań radnych. 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński złożył ustną interpelację w sprawie
ustawienia bariery na drodze wojewódzkiej w miejscowości Solanka po prawej stronie
jezdni jadąc z Kętrzyna przy domu zamieszkiwanym przez rodzinę Połeć. To miejsce
jest niebezpieczne ze względu na ostry zakręt przy którym stoi budynek mieszkalny co
stwarza  wysokie  prawdopodobieństwo  wypadków.  Przewodniczący  uważa,  że
w  ramach  gwarancji  poczynionych  wcześniej  prac,   solidna  bariera  powinna  być
umieszczona na omawianym zakręcie.
Radna Agnieszka Gajowniczek poprosiła o przyjrzenie się lokalizacji pasów na przejściu
dla pieszych na drodze wojewódzkiej przy Urzędzie Pocztowym. Mieszkańcy zgłaszają,
że piesi przechodzący po pasach w tym miejscu nie są widoczni dla kierowców. Radna
prosi o skonsultowanie z zarządem dróg wojewódzkich i sprawdzenie czy wszystkie
przepisy bezpieczeństwa są zachowane w miejscu powstałych pasów dla pieszych. 

Na obrady sesji Rady Gminy przybyła radna Renata Mendala- stan 13 radnych.



W związku z brakiem dalszych interpelacji i zapytań radnych, 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 5 porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 6.

Ad.pkt.6. 
Analiza stanu bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości przeciwdziała-
nia     bezrobociu.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Aleksander  Kamiński powiedział,  że  przygotowane
materiały (zał. nr 9) były analizowane na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady
Gminy. Przewodniczący prosił o zabranie głosu zastępcę Dyrektora PUP w Kętrzynie
Panią Krystynę Mikulską.
Zastępcę Dyrektora PUP w Kętrzynie Pani Krystyna Mikulska powiedziała,  że Urząd
Pracy w Kętrzynie  obsługuje osoby bezrobotne jak również pracodawców z całego
powiatu kętrzyńskiego.  Jeśli  chodzi  o stan bezrobocia  na koniec grudnia 2015r.  to
w powiecie było zarejestrowanych 5475 osób, z tego 392 osoby z gminy Srokowo
z czego 360 osób znajdujących się w szczególnej sytuacji na rynku pracy- oznacza to,
że  są  to  osoby  do  30  roku  życia.  Na  koniec  lutego  2016r.  liczba  bezrobotnych
mieszkańców gminy zwiększyła się do 420 osób z tego 50 osób otrzymało prawo do
zasiłku.  Powiatowy Urząd Pracy,  aby przeciwdziałać bezrobociu  co roku organizuje
spotkanie z przedstawicielami jednostek samorządowych, na którym to Dyrektor UP
mający  w  dyspozycji  szczególnie  zainteresowane  gminy  robotami  publicznymi  po
rozmowach dokonuje  podziału  środków na dany rok,  które są zaopiniowane przez
Radę Rynku Pracy. W tym roku w całym powiecie PUP miał 3’500’000zł na roboty
publiczne,  gdzie  dla  Gminy  Srokowo  przypadła  kwota  253’600zł.  Urząd  pracy  nie
ingeruje  w  liczbę  osób  skierowanych  na  roboty  publiczne,  tylko  pod  względem
kwotowym. Jeżeli gmina zdecyduje się na zatrudnienie osób na 6 miesięcy, 4 miesiące
lub inny czas to adekwatnie osób zatrudnionych będzie mniej lub więcej. To Wójtowie
decydują  na  jaki  czas  będą  zatrudniani  bezrobotni.  Jeśli  chodzi  o  aktywizację
bezrobotnych z całego powiatu to urząd realizuje dwa projekty europejskie POWER
i  RPA,  na  które  pozyskano  17  mln  zł.  Po  realizacji  danych  form  aktywizacji  przy
pomocy  projektów  (staże,  prace  interwencyjne,  roboty  publiczne  oraz  aktywizacja
osób młodych) zarówno pracodawcy komercyjni jak również samorządy muszą spełnić
warunek zatrudnienia do 12 msc ze środków jednostki. Wygląda to tak, że jeśli osoba
będzie odbywała staż przez okres 6 msc to pracodawca musi ja zatrudnić na kolejne 3
miesiące. Kontrowersyjną sprawa jest to,  że jedna osoba nie może w danym roku
skorzystać z dwóch różnych projektów jak również z jednego projektu dwa razy co
oznacza,  że środki  finansowe mogą być  wykorzystywane jednorazowo przez różne
osoby podczas trwania projektu. Od 2015 roku każdy bezrobotny przechodzi „Profil
pomocy”,  na  podstawie  którego  dochodzi  do  wyselekcjonowania  osób  najbardziej
potrzebujących  pomocy  ze  strony  PUP  w  formie  późniejszego  zatrudnienia.  Pani
Krystana Mikulska z-ca dyrektora PUP powiedziała, że dnia 7 kwietnia odbędzie się
Giełda  Pracy  z  przedstawicielem  Agencji  Zatrudnienia,  która  pomaga  znaleźć
zatrudnienie w Niemczech i Holandii. Dnia 8 kwietnia odbędą się Targi Pracy, na które
są zaproszeni pracodawcy po czym osoby bezrobotne będą mogły skorzystać z szansy



znalezienia pracy. 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński otworzył dyskusję.
Radna Ewa Dudek zapytała w jaki sposób są wyliczane osoby mogące podjąć prace 
publiczne?
Zastępcę Dyrektora PUP w Kętrzynie  Pani  Krystyna Mikulska powiedziała,  że są to
osoby zarejestrowane w Urzędzie Pracy jako osoby bezrobotne. 
Wójt  Gminy Franciszek Andruszkiewicz powiedział,  że gmina stara się korzystać ze
wszystkich możliwych form zatrudnienia, które oferowane są przez PUP w Kętrzynie.
Głównie  wykorzystywane  są  roboty  publiczne  i  prace  społeczno-użyteczne  z  tego
względu  gdyż  prace  interwencyjne  na  dzień  dzisiejszy  są  zbyt  kosztowne  dla
samorządu. Ponadto korzystamy z możliwości pozyskiwania stażystów, aby ułatwić im
stworzyć warunki odbycia stażu.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Aleksander  Kamiński wobec  braku  dalszej  dyskusji
poprosił radnych o przegłosowanie przedstawionej informacji.

Rada Gminy jednogłośnie - 13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymują-
cych się”  przyjęła analizę stanu bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwo-
ści przeciwdziałania bezrobociu.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6. porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 7.

Ad.pkt.7. 
Przyjęcie protokołu pokontrolnego z gospodarowania gminnym zasobem
komunalnym w 2015r.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił  Przewodniczącą
Komisji Rewizyjnej o odczytanie protokołu pokontrolnego z gospodarowania gminnym
mieniem komunalnym w 2015r.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że przeprowa-
dzona kontrola należała do jednej z największych jeśli chodzi o jej zakres. Przewodni-
cząca Komisji  Rewizyjnej powiedziała, w późniejszym czasie komisja w późniejszym
okresie wróci do tematu, aby ponownie go przedyskutować.   
Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała wcześniej uzgodniony z całą
komisją protokół stanowiący zał. nr 10.
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zaproponował przegłosowanie przez
Radę Gminy wniosków pokontrolnych, a następnie otworzył dyskusję.
Dyrektor Gimnazjum Dariusz Kowalski podał dwa sprostowania do protokołu Komisji
Rewizyjnej,  a mianowicie:  budynki  szkoły zostały przekazane w zarząd w kwietniu
2014r., a nie w 2015r. oraz to, że pismo do Wójta Gminy było wysłane przed powoła-
niem komisji w sprawie jej powołania. 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że te dwie sprawy nie
wpływają na zalecenia pokontrolne, a mają charakter kosmetyczny.
Radca Prawny Ryszard Bielański powiedział, że protokół został sporządzony, ale uwa-
ża, że Wójt powinien otrzymać trochę czasu, aby mógł się ustosunkować do przedsta-
wionych wniosków pokontrolnych i wnieść do niego swoje uwagi. Jest to potrzebne,
aby można było w tym czasie ustalić zdanie drugiej strony. Uważa, że radni nie powin-



ni przegłosowywać wniosków. Dopiero po uwagach Wójta co do poszczególnych usta-
leń komisji radni będą mieli materiał do tego, aby przegłosować wnioski pokontrolne
na następnej sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński uważa, że przegłosowanie  wnio-
sków przez radę spowoduje przyjęcie tego protokołu przy czym będzie skutkował reali-
zacją ze strony urzędu.
Radca Prawny Ryszard Bielański powiedział, że na tą chwilę znamy zdanie tylko jednej
strony, ale nie znamy zdania co do przedmiotu kontroli i ustaleń z kontroli drugiej stro-
ny czyli Pana Wójta. Uważa, że gdy radni poznają uwagi i ustosunkowanie się Wójta
do wszystkich ustaleń, wówczas rada będzie miała materiał do tego aby przyjąć wnio-
ski pokontrolne. Twierdzi, że dzisiejsze głosowanie rady nad wnioskami pokontrolnymi
jest przedwczesne, gdyż nie znamy zdania osoby kontrolowanej.
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o wyrażenie swo-
jej opinii Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Agnieszkę Gajowniczek.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że przychyla
się do wniosku Radcy Prawnego chce aby przyjąć protokół bez formułowania tego, że
głosuje się nad wnioskami czyli ich przyjęcia lub nie, ale aby przyjąć protokół. Wolała-
by aby druga strona miała możliwość dokładnego zapoznania się z nim               i
przeanalizowania dokumentu ze względu na obszerny zakres jakim protokół jest obję-
ty. 
Radca Prawny Ryszard Bielański powiedział, że każdy kontrolowany ma prawo wnieść
uwagi do treści protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 14.38 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 15.14.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że rada stwier-
dziła, że protokół zostanie przegłosowany na następnej sesji Rady Gminy ponieważ
Wójt  nie dostał w formie zaleceń, wniosków do zapoznania się z nimi. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7. porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 8.

Ad. pkt 8.
Informacja finansowa i merytoryczna funkcjonowania szkół w Gminie za 
2015r.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że materiały w tym te-
macie (zał. nr 11) były analizowane na posiedzeniach komisji stałych po czym otworzył
dyskusję.
Radna Ewa Dudek powiedziała, że szkoły dokładają wszelkich starań, aby dzieci czuły
się w nich bezpiecznie i  dobrze. Uczniowie zajmują wysokie miejsca w konkursach
i olimpiadach. Prosi, aby więcej funduszy przekazywać na pomoce dydaktyczne dla
szkół zwłaszcza dla szkoły w Solance. Radna powiedziała, że na komisji wspominano
o  zakupieniu nowego autobus, który jest niezbędnie potrzebny do przewożenia dzieci.
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński pozwolił na zabranie głosu i ustne
złożenie wniosku (który później będzie złożony w formie pisemnej w Urzędzie Gminy



Srokowo) grupie mieszkańców z ul. Brzozowej na temat położenia asfaltu. Droga ta
jest w bardzo złym stanie, a rodziny tam mieszkające nie mają możliwości aby dojeż-
dżać do swoich domów. Osoby reprezentujące przedstawicieli mieszkańców podczas
sesji: P. Helena Hatalak, P. Justyna i Adam Hatalak, P. Katarzyna i Dariusz Pieniak, P.
Jacek Kowalski, P. Janusz Rutkowski
Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zapytał czy są możliwości i rezerwy
finansowe, aby naprawić tę drogę.
Wójt Gminy Franciszek Andruszkiewicz odpowiedział, że wczoraj odbyło się spotkanie
w Starostwie, na którym wyszła sprawa wspólnego finansowania dróg powiatowych na
przykładzie ubiegłego roku. Gminy do poniedziałku mają wypowiedzieć się czy przystę-
pują do programu finansowanego 50/50 czy też nie ponieważ na najbliższej sesji w
Powiecie zostanie podjęta decyzja o przeznaczeniu środków. W ubiegłym roku Gmina
Srokowo nie była w stanie dofinansować drogi do Jankowic i w związku z tym ze środ-
ków Starostwa zostało wykonane 550m drogi. W tym roku w budżecie zaplanowano
167 tys. zł. udziału własnego, a resztę pokryjemy ze środków PROW. Starosta Kę-
trzyński zadeklarował, że oprócz naszej pomocy finansowej z własnych środków zrobi
drogę do Jankowic. Jeżeli chodzi o nowe drogi w 2016 r. to na ulicę Brzozową nie
mamy jeszcze przygotowanej dokumentacji ponieważ Starostwo nie przygotowuje ta-
kich dokumentów do póki nie ma sprecyzowanej decyzji czy gmina wejdzie w program
realizacji. Sytuacja w budżecie jest trudna, ale nadarza się możliwość do skorzystania z
tych środków ponieważ w przyszłym roku prawdopodobnie takiej możliwości nie bę-
dzie. Wójt Gminy powiedział, że nie mógł od razu dać odpowiedzi ponieważ nie skon-
sultował tego tematu z radnymi i z Panią  Skarbnik. Wójt uważa, że ten odcinek naj-
bardziej potrzebuje remontu jeśli chodzi o naprawę dróg powiatowych leżących w na-
szej gminie.   
Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że na tą chwilę trudno jest odpo-
wiedzieć na to pytanie czy będzie nas stać na taką inwestycję ponieważ w planie jest
zakup autobusu na przewóz dzieci. Potrzebuje kilku dni na kolejne przeanalizowanie
budżetu. 
Pani Helena Hatalak powiedziała, że inne gminy odchodzą od zakupu samochodów na
przewóz dzieci więc dlaczego Gmina Srokowo tego nie robi?
Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że Gminę więcej kosztuje przeka-
zanie dowożenia dzieci do szkół niż utrzymanie własnego taboru.
Pani Justyna Hatalak powiedziała, że jej rodzina utrzymuje się wyłącznie z produkcji
mleka, gdzie w tym roku już dwukrotnie dowiedziała się, że jeśli droga nie będzie na-
prawiona to mleczarnia nie będzie odbierała od nich mleka. Jeśli do tego dojdzie jej
rodzina straci jedyne źródło utrzymania. Kolejną rzeczą jest to, że sama dowozi dzieci
do szkoły, a przejazdy ta drogą są coraz bardziej uciążliwe.
Pan Jacek Kowalski powiedział, że u siebie w domu prowadzi działalność gospodarczą
i niejednokrotnie wioząc zamówiony towar do klienta nie mógł go sprzedać przez po-
wstałe w wyniku transportu uszkodzenia ponieważ nie ma innej drogi, jaką mógłby
przejechać.
Pani Katarzyna Pieniak powiedziała, że wszyscy mieszkańcy ulicy Barciańskiej mieli kil-
kukrotnie uszkadzane samochody ze względu na zły stan dróg.
Pani Justyna Hatalak powiedziała, że w miejscowości Suchawa w Gminie Barciany dro-
ga robiona jest sukcesywnie i raz w roku remontowana jest po części. Powiedziała, że
mieszkańcy zdają sobie sprawę z tego, że jest to duży wydatek, ale nawet częściowe
remonty obejmujące odcinki drogi byłyby jakimś rozwiązaniem.



Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że w dniu dzisiejszym nie jest w sta-
nie udzielić odpowiedzi co do możliwości wydatkowania funduszy na ten cel ponieważ
musi po raz kolejny przeanalizować budżet gminy.
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że według nie-
go realizacja takiego zadania w tym roku nie jest możliwa, ale na przyszły rok należało
by się przygotować do takiego zadania. 

Przedstawiciele mieszkańców ul. Brzozowej opuścili obrady sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poprosił o dołożenie starań
jeśli chodzi o poziom nauczania matematyki i języka polskiego w szkole.
Dyrektor Gimnazjum Dariusz Kowalski odpowiedział, że jeśli chodzi o sprawy testów
gimnazjalnych  to  dopiero  w  edukacyjnej  wartości  dodanej  można  dokładnie
przedstawić wyniki ponieważ wynik egzaminu może być niższy od średniej krajowej
lub średniej wojewódzkiej, ale edukacyjna wartość dodana jest wyższa co oznacza, że
przyrost  wiedzy  uczniów  w stosunku  do  sprawdzianu  ze  Szkoły  Podstawowej  jest
wyższy.  Jeśli  chodzi  o  Gimnazjum  w  Srokowie  to  wskaźnik  EWD  ze  wszystkich
przedmiotów  ma  wynik  dodatni  czyli  przyrost  wiedzy  uczniów  w  porównaniu  do
wcześniejszego egzaminy jest wyższy.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dyskusji po-
prosił radnych o przegłosowanie informacji.

Rada Gminy jednogłośnie - 13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymują-
cych się”   przyjęła  informację finansową i  merytoryczną funkcjonowania
szkół w Gminie za 2015r.
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 8 porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 9.  

       
Ad. pkt 9.
Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2015r.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander  Kamiński powiedział,  że   materiały w tym
temacie (zał. nr 12) były analizowane na posiedzeniach komisji stałych, a następnie
otworzył dyskusję.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński wobec  braku  dyskusji
poprosił radnych o przegłosowanie informacji.

Rada Gminy jednogłośnie – 13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. 
„wstrzymujących się”  przyjęła informację  z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2015r.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9 porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 10.



Ad. pkt 10
Raport Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałaniu 
Narkomanii w 2015r.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że temat (zał. nr 13) był
analizowany na posiedzeniach komisji stałych, a następnie otworzył dyskusję.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński wobec  braku  dyskusji
poprosił radnych o przegłosowanie informacji.

Rada Gminy jednogłośnie - 13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymują-
cych się”  przyjęła raport Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu 
Przeciwdziałaniu Narkomanii w 2015r.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 10 porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 11.

Ad. pkt   11. 
Analiza działań i form promocji w Gminie Srokowo w 2015r.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że temat (zał. nr 14) był
dokładnie omawiany podczas posiedzeń wspólnych komisji stałych, a następnie otwo-
rzył dyskusję.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński wobec  braku  dyskusji
poprosił radnych o przegłosowanie informacji.

Rada Gminy jednogłośnie - 13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymują-
cych się”  przyjęła analizę działań i form promocji w Gminie Srokowo w 
2015r.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 10 porządku obrad i przeszedł do realizacji pkt 11.

Ad. pkt 12.Podjęcie uchwał w sprawach:
12  .1.   Nadania medalu „Za zasługi dla Gminy Srokowo”.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że projekt uchwały (zał.
nr 15) był dokładnie omawiany podczas posiedzeń wspólnych komisji stałych. Prze-
wodniczący powiedział, że 25 lutego 2016r. za pośrednictwem Urzędu Gminy Srokowo
do biura Rady Gminy wpłynął wniosek o nadanie medalu za zasługi dla Gminy Sroko-
wo dla ks. prałata Kazimierza Sawostianika. Wniosek złożony był przez Parafialny Od-
dział Akcji Katolickiej w Srokowie po czym został skierowany do Kapituły Honorowych
Wyróżnień Gminy Srokowo i w dniu 7 marca 2016 r. odbyło się posiedzenie Kapituły.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Sekretarza Kapituły           o odczytanie protoko-
łu z posiedzenia.
Sekretarz Kapituły Honorowych Wyróżnień Gminy Srokowo Regina Wieczorek odczyta-
ła protokół z posiedzenia Kapituły z dnia 7 marca 2016r. stanowiący zał. nr 16 do pro-
tokołu z sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński otworzył  dyskusję,
a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczorek
o odczytanie projektu uchwały nr XX/94/16 Rady Gminy Srokowo z dnia 31 marca



2016r. w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Gminy Srokowo”, a następnie prze-
szedł do głosowania nad uchwałą.

Rada  Gminy  jednogłośnie  -  13  gł.  „za”,  0  gł.  „przeciw”,  0  gł.
„wstrzymujących się”  podjęła uchwałę nr XX/94/16 Rady Gminy Srokowo
z dnia 31 marca 2016r. w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Gminy
Srokowo”

Przedstawicielka Parafialnego Oddziału Akcji Katolickiej w Srokowie Pani Anna Sawicka
w imieniu całej Akcji Katolickiej podziękowała za tak wspaniałe wyróżnienie ks. prałata
Kazimierza Sawostianika.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12.1. i przeszedł do  pkt 12.2. porządku obrad.

Ad. pkt 12.2. 
Przyjęcia sprawozdania finansowego za 2015r z działalności Gminnego
Ośrodka Kultury w Srokowie. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  powiedział, że na komisjach  pro-
jekt uchwały (zał. nr 17) był szeroko omawiany, po czym otworzył dyskusję.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku z jej brakiem
poprosił  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra  Dziadoń  o  odczytanie  projektu
uchwały nr XX/95/16 Rady Gminy Srokowo z dnia 31 marca 2016r. w sprawie przyję-
cia sprawozdania finansowego za 2015r z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w
Srokowie.
Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Piotra  Dziadoń,
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński przeszedł do głosowania.

Rada Gminy jednogłośnie - 13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. 
„wstrzymujących się”  podjęła uchwałę nr XX/95/16 Rady Gminy Srokowo  
z dnia 31 marca 2016r. w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za 
2015r z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12.2 i przeszedł do realizacji  pkt 12.3  porządku obrad.

Ad. pkt 12.3
Uchwalenie Statutu  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że projekt uchwały był
analizowany na poszczególnych posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy (zał. nr 18),
a następnie otworzył dyskusję.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński wobec  braku  dalszej
dyskusji  poprosił  Wiceprzewodniczącą  Rady  Gminy  Srokowo  Reginę  Wieczorek
o odczytanie projektu uchwały nr XX/96/16 Rady Gminy Srokowo z dnia 31 marca



2016r.  w  sprawie uchwalenia  Statutu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej
w Srokowie.
Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Reginę  Wieczorek,
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński przeszedł do głosowania.

Rada  Gminy  jednogłośnie  –  13  gł.  „za”,  0  gł.  „przeciw”,  0  gł.
„wstrzymujących się”  podjęła uchwałę nr XX/96/16 Rady Gminy Srokowo
z dnia 31 marca 2016r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Srokowie.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt  12.3 i przed przejściem do  pkt  12.4  porządku obrad o
godz. 16.10 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 16.20.

Ad. pkt 12.4
Określenia zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej w formie
usług, pomocy rzeczowej, zasiłków na ekonomiczne usamodzielnienie, 
zasiłki okresowe i zasiłki stałe.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  powiedział, że projekt uchwały (zał.
nr 19) był omawiany na poszczególnych komisjach stałych Rady Gminy po czym otwo-
rzył dyskusję.
Radny  Piotr  Dziadoń zapytał  dlaczego  robione  są  zwroty  wydatków,  kto  decyduje
o ilości spłat rat, kto rozpatruje wnioski oraz dlaczego osoba samotnie gospodarująca
ma większe zniżki niż osoba posiadająca rodzinę?
Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że do tej pory takiej uchwały nie było
podjętej w naszej Gminie, a są sytuacje kiedy zasiłki podlegają zwrotowi i nie ma sytu-
acji, że można je rozłożyć na raty. Po to aby konkretnie były określone zasady zwrotu
należy podjąć taki projekt uchwały. Uchwała jest potrzebna aby uregulować sprawy
np. niesłusznie wypłaconego zasiłku, gdzie powinien on podlegać zwrotowi. 
Radna Ewa Dudek powiedziała, że są ujęte pewne kryteria dochodowe i np. dla osoby
samotnej jest to kwota 634 zł na osobę i jeśli ta osoba mieści się w tych kryteriach to
dostaje pomoc, ale jeśli przekracza to takiego dofinansowanie nie otrzyma. Jeśli chodzi
o kryterium dla osób w rodzinie to wynosi ono 514 zł. na osobę ale zdarzają się pewne
przypadki losowe i wówczas rodzina może zwrócić się o pomoc. Jeśli rodzina przekra-
cza kryterium, otrzymuje pomoc, która ma być zwrócona w zależności o ile jest prze-
kroczony dochód i wtedy adekwatnie do tabeli zwrotów zwraca część lub nawet całość
udzielonej pomocy.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński powiedział,  że  jest  to
uchwała porządkująca.
Radny Piotr Dziadoń zapytał dlaczego osoby samotnie prowadzące gospodarstwo do-
mowe są traktowane na lepszych warunkach niż rodziny?
Kierownik Referatu Gospodarki  Terenowej Marek Olszewski odpowiedział,  że chodzi
o to, że dochód na osobę samotnie gospodarującą bądź dochód na osobę w rodzinie
zawsze odnosi się do wszystkich, którzy są na utrzymaniu. Zapis dotyczący dochodu
na osobę wynika z ustawy o pomocy społecznej.



Radny Piotr Dziadoń zapytał dlaczego rozróżniani są ludzie ze względu na posiadanie
rodziny i automatycznie mające niższe kryterium i osoby samotnie gospodarujące, któ-
re mają wyższe kryterium dochodowe? Jeśli ustawodawca chce pomóc rodzinom to
dlaczego mają one zwracać większą pulę środków niż osoba samotnie prowadząca go-
spodarstwo?
Radna Ewa Dudek powiedziała, że nie wiemy czy wynika to z ustawy czy też jest to
narzucony temat przez kierownika GOPS?
Radna Agnieszka Gajowniczek popiera stanowisko radnego Dziadoń ponieważ uważa,
że obie grupy powinny być jednakowo traktowane, a zróżnicowanie procentowe co do
zwrotów świadczeń są niesprawiedliwe. 
Radny Piotr Dziadoń złożył wniosek o przesunięcie projektu uchwały na kolejny mie-
siąc, aby w tym czasie móc ją dokładniej przeanalizować w obecności Pani Kierownik
GOPS.
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński przeszedł do głosowania
nad przesunięciem podjęcia projektu uchwały na następnej sesji Rady Gminy. 

Rada  Gminy  jednogłośnie  -  13  gł.  „za”,  0  gł.  „przeciw”,  0  gł.
„wstrzymujących się”  zdecydowała przesunięcie podjęcia projektu uchwały
w  sprawie  określenia  zwrotu  wydatków  za  świadczenia  z  pomocy
społecznej w formie usług,  pomocy rzeczowej,  zasiłków na ekonomiczne
usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki stałe na następną sesję Rady
Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12.4. i przeszedł do  pkt  12.5. porządku obrad.

Ad. pkt 12.5
Zmiany  uchwały  nr  XV/72/15  Rady  Gminy  Srokowo  z  dnia  18  grudnia
2015r.     w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe odprowadzenie ścieków na
terenie Gminy Srokowo.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  poprosił Panią Skarbnik Małgorzatę
Cwalina o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały (zał. nr 20) w sprawie
zmiany uchwały nr XV/72/15 Rady Gminy Srokowo z dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie
dopłat do taryf za zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Srokowo.
Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że w związku z tym, że na dzień dzi-
siejszy nie dokonano jeszcze ujednolicenia podatnika w podatku VAT, czyli od         1
lutego ZGKiM został wyrejestrowany jako płatnik Vat i funkcjonujemy jako jeden za-
kład. W związku z tym dotacje nie są obciążone podatkiem Vat i należy w tym projek-
cie uchwały zrobić zapis netto zamiast brutto.
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej dys-
kusji poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Srokowo Reginę Wieczorek             o
odczytanie  projektu  uchwały  nr  XX/97/16  Rady  Gminy  Srokowo  z  dnia  31  marca
2016r. w sprawie zmiany uchwały nr XV/72/15 Rady Gminy Srokowo z dnia 18 grudnia
2015r. w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie  
Gminy Srokowo.
Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Reginę  Wieczorek,
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński przeszedł do głosowania.



Rada Gminy jednogłośnie – 13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymują-
cych się”  podjęła uchwałę nr XX/97/16 Rady Gminy Srokowo     z dnia 31
marca 2016r. w sprawie zmiany uchwały nr XV/72/15 Rady Gminy Srokowo
z dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe odprowa-
dzenie ścieków na terenie Gminy Srokowo.

       Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12.5. i przeszedł do  pkt  12.6. porządku obrad.

Ad. pkt 12.6
Określenia  kryteriów  obowiązujących  w postępowaniu  rekrutacyjnym do
klas     pierwszych publicznych szkół podstawowych oraz do klas pierwszych
publicznych  gimnazjów,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina
Srokowo, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły,
określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów
oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  poprosił Panią Sekretarz Małgorzatę
Chociełowską o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały (zał. nr 21).
Sekretarz  Gminy  Małgorzata  Chociełowska powiedziała,  że  nowelizacja  ustawy
o systemie oświaty wprowadziła jednolite zasady rekrutacji do przedszkoli oraz do klas
pierwszych  publicznych  szkół  podstawowych  oraz  do  klas  pierwszych publicznych
gimnazjów.  Nakłada  również  na  organ  stanowiący  obowiązek  ustalania  takich
dodatkowych kryteriów rekrutacyjnych, które znajdą swoje zastosowanie w procesie
rekrutacji wówczas gdy zostaną wolne miejsca po zastosowaniu kryterium określonego
w ustawie. Przedłożony projekt uchwały określa zasady i kryteria rekrutacji uczniów do
szkół włącznie z określeniem niezbędnych dokumentów.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński w  związku  z  brakiem
dyskusji  poprosił  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Piotra  Dziadoń  o  odczytanie
projektu uchwały nr XX/98/16 Rady Gminy Srokowo z dnia 31 marca 2016r. w sprawie
określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do klas
pierwszych  publicznych  szkół  podstawowych  oraz  do  klas  pierwszych publicznych
gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Srokowo, dla kandydatów
zamieszkałych poza obwodem wybranej szkoły,  określenia dokumentów niezbędnych
do  potwierdzenia  spełniania  kryteriów   oraz  przyznania  liczby  punktów  każdemu
kryterium.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Piotra  Dziadoń,
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński przeszedł do głosowania.

Rada  Gminy  jednogłośnie  -  13  gł.  „za”,  0  gł.  „przeciw”,  0  gł.
„wstrzymujących się”  podjęła uchwałę nr XX/98/16 Rady Gminy Srokowo
z dnia  31 marca 2016r.  w sprawie określenia  kryteriów obowiązujących
w  postępowaniu  rekrutacyjnym  do  klas  pierwszych  publicznych  szkół
podstawowych oraz do klas pierwszych publicznych gimnazjów, dla których



organem  prowadzącym  jest  Gmina Srokowo,  dla  kandydatów
zamieszkałych poza obwodem wybranej  szkoły,   określenia  dokumentów
niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów  oraz przyznania liczby
punktów każdemu kryterium.

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12.6. i przed przejściem do realizacji  pkt 12.7.  porządku
obrad o godzinie 16.30 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 16.40.

Ad. pkt 12.7
Przyjęcia przez Radę Gminy oceny aktualności studium uwarunkowań             
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy z wieloletnim 
programem opracowania planów miejscowych.

Obrady  sesji Rady Gminy opuścili radni Krzysztof Mróz i Maciej Kuriata – stan 11 radnych

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  powiedział, że projekt uchwały (zał.
nr 22) omawiany był na poszczególnych komisjach Rady Gminy po czym otworzył dys-
kusję.
Kierownik Referatu Gospodarki Terenowej Marek Olszewski powiedział, że został przy-
gotowany projekt uchwały o przyjęciu przez Radę Gminy oceny aktualności studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy               z wielo-
letnim programem opracowania planów miejscowych. Zgodnie z ustawą            o pla-
nowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym wskazywany jest obowiązek dokonywania
okresowych analiz i aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy. Wykonując tę dyspozycję został przygotowany projekt uchwa-
ły, który przyjmuje tą ocenę aktualności, która została wykonana oraz wskazuje, że
niezbędna jest kompleksowa zmiana studium uwarunkowań i zagospodarowania prze-
strzennego gminy. Na wniosek radnych gdzie podjęto decyzję o przystąpieniu do opra-
cowania nowego studium, aby móc dalej procedować nad nowym opracowaniem, nie-
zbędne jest podjęcie uchwały, która określa aktualność starego studium. Jeśli uchwała
nie zostanie podjęta automatycznie zostaną wstrzymane wszelkie  prace związane z
opracowaniem nowego studium ponieważ będzie  to brakująca uchwała związana z
całą procedurą  dotyczącą tego zadania.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Srokowo  Aleksander  Kamiński wobec  braku  dyskusji
poprosił  Wiceprzewodniczącą  Rady Gminy Srokowo Reginę  Wieczorek o odczytanie
projektu uchwały nr XX/99/16 Rady Gminy Srokowo z dnia 31 marca 2016r. w sprawie
przyjęcia  przez  Radę  Gminy  oceny  aktualności  studium uwarunkowań i  kierunków
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  z  wieloletnim  programem  opracowania
planów miejscowych.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Reginę  Wieczorek,
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński przeszedł do głosowania.

Rada  Gminy  jednogłośnie  –  11  gł.  „za”,  0  gł.  „przeciw”,  0  gł.
„wstrzymujących się”  podjęła uchwałę nr XX/99/16 Rady Gminy Srokowo
z  dnia  31  marca  2016r.  w  sprawie przyjęcia  przez  Radę  Gminy  oceny
aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
gminy z wieloletnim programem opracowania planów miejscowych.



       Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12.7. i przeszedł do  pkt  12.8. porządku obrad.

Ad. pkt 12.8
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2016-2021.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  poprosił Panią Skarbnik Małgorzatę
Cwalina o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały (zał. nr 23) w sprawie
zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2016r.
Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że zmiany dotyczą przyjęcia do 
budżetu gminy ze względu na przyjęcie skutków dwóch decyzji Wojewody Warmińsko-
Mazurskiego na zdania bieżące, własne i zlecone oraz informację o środkach na 2016r.
z Krajowego Biura Wyborczego w kwocie 4’760 zł.
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku z brakiem 
dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Reginę Wieczorek o odczytanie 
projektu uchwały nr XX/100/16 Rady Gminy Srokowo z dnia 31 marca 2016r. w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2016-2021.

Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącą  Reginę  Wieczorek,
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński przeszedł do głosowania.

Rada  Gminy  jednogłośnie  -  11  gł.  „za”,  0  gł.  „przeciw”,  0  gł.
„wstrzymujących się”  podjęła uchwałę nr XX/100/16 Rady Gminy Srokowo
z dnia 31 marca 2016r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Srokowo na lata 2016-2021.

       Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12.8. i przeszedł do  pkt  12.9. porządku obrad.

Ad. pkt 12.9
Budżetu Gminy Srokowo na 2016r.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  poprosił Panią Skarbnik Małgorzatę
Cwalina o przedstawienie uzasadnienia do projektu uchwały (zał. nr 24) w sprawie
zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2016r.
Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że zmiany w budżecie dotyczą 
następujących zadań: przyjęcia do budżetu gminy po stronie dochodów i wydatków 
kwoty dotacji w związku z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 23 marca
2016r. Nr FK 27/2016 ustalającą kwoty dotacji na zadania zlecone i własne po 
uchwaleniu budżetu państwa oraz przyjęcia do budżetu gminy Informacji Krajowego 
biura Wyborczego Delegatura w Olsztynie o przyznanej dotacji na wymianę urn 
wyborczych.

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku z brakiem 
dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadoń o odczytanie 
projektu uchwały nr XX/101/16 Rady Gminy Srokowo z dnia 31 marca 2016r. w 
sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2016 r.



Po  odczytaniu  projektu  uchwały  przez  Wiceprzewodniczącego  Piotra  Dziadoń,
Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński przeszedł do głosowania.

Rada  Gminy  jednogłośnie  -  11  gł.  „za”,  0  gł.  „przeciw”,  0  gł.
„wstrzymujących się”  podjęła uchwałę nr XX/101/16 Rady Gminy Srokowo
z  dnia  31  marca  2016r.  w  sprawie zmiany  budżetu  Gminy  Srokowo  na
2016r.

       Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12.8. i przeszedł do  pkt  12.9. porządku obrad.

Pkt. 13
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że odpowiedzi na inter-
pelacje będą wysłane, a pisma zwrotne będą przekazane do Rady Gminy po czym
Przewodniczący Rady Gminy  zamknął pkt. 13 i przeszedł do  punktu 14 porządku ob-
rad.

Pkt. 14.
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  otworzył dyskusję. 
Wobec braku wolnych wniosków, informacji i oświadczeń Przewodniczący Rady Gminy
zamknął pkt 14. i przeszedł do  pkt 15. porządku obrad jakim jest:

Ad. pkt 15.
Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wypowiadając formułę            
„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie XX sesji Rady Gminy 
Srokowo” o godz. 17.00 zamknął obrady sesji.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany do 
czasu przyjęcia protokołu przez radę.

Protokół obejmuje 18 stron i 24 załączniki.

                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy
                                                                       
                                                                                       Aleksander Kamiński

Protokół sporządziła:  
 Olga Szostek
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